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ONS KARTEL MET N-VA

Wat is een kartel?  En waarom doen we dit?

Een politiek kartel is een tijdelijke samenwerking tussen politieke partijen die met één lijst naar de 
verkiezingen trekken.  
Het doel van een kartel is om de krachten te bundelen en om samen met één sterke lijst deel te 
nemen aan de verkiezingen. Zo kan je een pak meer stemmen halen.
Het is ons gezamenlijke doel om, met uw steun, de grootste politieke familie te worden in Nijlen. 
Want we zouden graag  in de toekomst mee onze gemeente willen besturen.

Waarom met N-VA?

Een kartel wordt bij voorkeur gevormd tussen politieke partijen met vergelijkbare standpunten. 
Nieuw Nijlen en N-VA deelden de voorbije jaren in de gemeenteraad dikwijls dezelfde mening en 
standpunten. We werkten ook in het verleden al goed samen. Dat is uiteraard heel belangrijk, want 
een kartel heeft pas nut als de standpunten van de kartelpartners gelijklopend zijn.
Ons gezamenlijk verkiezingsprogramma beperkt zich enkel tot lokale Bevelse, Kesselse en Nijlense 
thema's. Wat er zich in Brussel of nationaal afspeelt, daar hebben wij niets mee te maken.

Wat is een kartel zeker niet?

Ons kartel is geen samensmelting met N-VA. Nieuw Nijlen blijft dus een onafhankelijke dorpspartij, 
die sterker naar de kiezer wil gaan op een gezamenlijke lijst met N-VA.  
Wij spraken af om twee partijen te blijven.

Ook belangrijk om te weten…

Nieuw Nijlen blijft dus de enige onafhankelijke dorpspartij, met onze eigen identiteit en een eigen 
werking. En… de eerste plaats op onze kartellijst is weggelegd voor Nieuw Nijlen. Met Leo Verelst op 
kop kan Nieuw Nijlen dus de burgemeester leveren. Uw stem voor het kartel helpt ons om een ster-
ke en bepalende speler te worden in het gemeentehuis.

Nieuw Nijlen vormt voor de gemeenteraadsverkiezingen op 13 oktober 2024 
een kartel met N-VA.

Enkele sfeerbeelden… 

Op 28 oktober maakten wij ons kartel bekend met een persconferentie in de parochiezaal in 
Bevel. Ook RTV was van de partij en maakte een mooie reportage. 
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NIEUW NIJLEN OP DE JAARMARKT

Ons kartel stond op de jaarmarkt met een ludieke actie 
“Wat als u 1 week burgemeester zou zijn van Groot-
Nijlen…” Wat zou u graag realiseren, afschaffen, veran-
deren of behouden?

De bezoekers konden een stemformulier invullen en 
ook eigen ideeën geven. Deelnemers kregen de kans om 
een ontbijt van Nieuw Nijlen te winnen op 12 mei, met 
Moederdag. De actie was een groot succes!  
De kiesbrieven werden massaal ingevuld en in de stem-
bus gedropt. Ondertussen zijn de stemformulieren
gelezen en geteld.  

Wij willen alle deelnemers bedanken voor hun 
inbreng en gaan aan de slag met jullie ideeën en 
voorstellen.  

Wat hebben we met deze actie geleerd?

Dat vele inwoners misnoegd zijn over het huidige 
beleid.
Dat ze echte verandering willen.
Dat velen helemaal niet trots zijn op de realisaties 
in onze gemeente.
Dat Nieuw Nijlen het beleid totaal anders moet en 
zal aanpakken.

Wij zullen luisteren naar u, want uw mening telt!

Sarah bevraagt onze 
inwoners en bekijkt
de stemformulieren

De onschuldige hand van Danny trekt de winnaars
van een ontbijt.
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Is er in Nijlen genoeg aandacht 
voor ons klimaat?

Het energiezuiniger maken van onze 
gemeentelijke gebouwen. 
We moeten als gemeente het voorbeeld geven om 
onze gebouwen "duurzamer" te maken. 
Een aantal gebouwen zijn immers absoluut nog 
niet energiezuinig.

Meer ontharding van onze gebetonneerde 
gemeente. We hebben dringend nood aan meer 
groen tussen ons beton. Misschien kunnen we al 
minstens starten rond het gemeentehuis.

De gemeente Nijlen ondertekende het "Lokaal energie- en klimaatpact". Dat betekent dat we een aantal doelstel-
ingen rond klimaat en milieu moeten behalen tegen 2030.

Een aantal acties lopen goed, maar toch zal ons gemeentebestuur een stevige tand moeten bijsteken om een aantal 
belangrijke doelstellingen te halen. Nieuw Nijlen vraagt daarom aan het schepencollege om zeker meer aandacht te 
hebben voor de volgende doelstellingen:

Één extra boom per inwoner tegen 2030, 
ofwel 23.409 extra bomen.

Vandaag hebben Bevel, Kessel en Nijlen amper 
14 laadpunten voor elektrische wagens. We 
hebben zo slechts 3,28% van ons doel bereikt. 
In Vlaanderen staat het gemiddelde vandaag op 
30,97%. Niet echt om trots op te zijn, toch?

Wij vragen om sneller werk te maken van het 
uitrollen van een volwaardig netwerk van 
openbare laadpalen.

Wist u dat een aantal van de weinige laadpunten 
enkel mogen gebruikt worden door Cambio-
deelwagens? Daardoor is er nu nog minder 
plaats over voor u om uw eigen elektrische 
wagen op te laden.

Tot nu werden er amper 2851 bomen geplant. 
Dat is veel te weinig! Bovendien heeft het 
bestuur geen zicht op hoeveel bomen er zijn 
verdwenen.

Wij vragen daarom een versneld actieplan om 
een netto-aangroei van 23.409 bomen te kunnen 
realiseren tegen 2030

Wist u trouwens dat het schepencollege 
(met Groen!) probeerde om in Bevel een gratis 
bosaanplanting, gesubsidieerd door de provincie, 
tegen te houden. 
Begrijpe wie begrijpen kan?!

Anderhalf laadpunt voor elektrische wagens 
per inwoner, ofwel 351 laadpunten.

Andere actiepunten die volgens 
Nieuw Nijlen meer aandacht verdienen:

Het volledige plan en de cijfers voor Nijlen 
kan u terugvinden op onze website 
www.nieuwnijlen.be.
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Je kan er niet meer omheen. Bijna langs alle invalswegen van onze gemeente 
staan intussen trajectcontroles opgesteld. Iedereen is dus bij deze verwittigd, 
anders zal je het voelen in je portemonnee.

Nieuw Nijlen heeft geen probleem met controles op snelheid in het verkeer. 
Maar we stellen ons toch wel vragen bij deze trajectcontroles:

Waarom moeten er meteen zoveel palen gezet worden?

We kunnen de camera's perfect gebruiken voor het opsporen van niet-
verzekerde voertuigen. Toch verkiest de politie om dit niet te doen. Dit zou 
nochtans interessant zijn om te vermijden dat u slachtoffer zou worden 
van een ongeval met een onverzekerd voertuig.

Bij de voorstelling in de politieraad van 5 juni 2023 werd alvast meege-
geven hoeveel boetes er moeten uitgeschreven worden om deze palen 
"rendabel" te maken. Het is blijkbaar toch wel de bedoeling om winst te 
maken.  Dus toch een melkkoe?

 

  

TRAJECTCONTROLES.
                 Voor uw veiligheid? ...

                                            Of een nieuwe melkkoe?

Tenslotte geven we u graag nog even de boetes mee die u in de bus zou 
kunnen krijgen bij een overtreding. Opletten dus!

We lazen in de pers dat er per boete €24 gaat naar de privébedrijven die de 
camera's plaatsen. Dit kan toch niet de bedoeling zijn? Privéfirma's die 
geld verdienen op kap van de belastingbetaler? Nieuw Nijlen vindt dat alle 
gemeenten samen moeten ijveren om deze kost naar beneden te krijgen.
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Enkele dossiers Ruimtelijke Ordening

    Leegstand en verloedering   
    gemeentelijke gebouwen.

Heel wat gebouwen in eigendom van onze gemeente 
staan leeg of zijn in slechte staat. Ontelbare keren 
vroeg Nieuw Nijlen al om een oplossing te zoeken voor 
deze problematiek. We stellen echter vast dat:

    De nieuwe school in Kessel. 

De bouw van de nieuwe school van Kessel loopt ernsti-
ge vertraging op. Nieuw Nijlen kaartte het probleem 
van de "scheve school" voor de eerste keer aan op de 
gemeenteraad van 9 januari 2024. Ondanks het feit 
dat het schepencollege al langer op de hoogte was van 
ernstige problemen, stopten ze die liever in de doofpot. 
Dankzij Nieuw Nijlen werden de inwoners ook op de 
hoogte gesteld van de problemen. Vraag is wanneer de 
school nu klaar zal zijn en hoeveel dit u als belasting-
betaler extra zal kosten

    Molenbos. 

Als het goed is, mag het ook gezegd worden: ons 
gemeentebestuur doet er alles aan om het RUP (ruim-
telijk uitvoeringsplan) van tenniscentrum Molenbos in 
orde te krijgen. Zo krijgt onze zeer succesvolle Nijlense 
tennisclub de gelegenheid om zijn terreinen te ver-
nieuwen en heraan te leggen. Veel succes alvast aan 
het Molenbos. We duimen voor een goede afloop. 

    Het Beekpark-Zuid-masterplan. 

Het masterplan werd door de meerderheid goedge-
keurd in de gemeenteraad van 5 maart 2024. Wij heb-
ben evenwel vragen bij het onduidelijke kostenplaatje 
voor dit project. Ook vinden we dat de focus te veel ligt 
op de uitbreiding van het Githo en dat er te weinig 
aandacht is voor de eigenaren van het gebied dat het 
gemeentebestuur wil ontwikkelen. Tenslotte hield het 
schepencollege zich niet aan zijn woord en toverde het 
een participatiemoment om tot slechts een info-
moment… Op het ogenblik dat het derde inspraak-
moment nog moest doorgaan, was de beslissing rond 
het masterplan immers al goedgekeurd. Van inspraak 
en participatie was er dan ook geen sprake meer. 

de pastorieën van Kessel Dorp en van Nijlen 
Centrum al jarenlang leegstaan 
intussen ook het oud gemeentehuis van Kessel 
leegstaat
de gevel- en dakproblemen van het voormalige 
OCMW-gebouw in de Sint Lambertusstraat nog 
altijd niet zijn hersteld
het verloederde gebouw naast de Bonten Os nog 
altijd niet is afgebroken

Nieuw Nijlen blijft erop aandringen om eindelijk werk 
te maken van de opwaardering van de gemeentelijke
eigendommen.
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Busje komt zo... of niet?Levensloop 2024.
 tegen kanker.“SAMEN”    

Sinds kort rijdt er ook een lijnbus door Bevel. Wij van 
Nieuw Nijlen zijn hier zeker blij mee. 
Waar wij minder blij van worden, is dat dit ten koste 
gaat van de busgebruikers van Kessel en Nijlen.

Nieuw Nijlen neemt dit jaar op 29 en 30 juni weer deel 
aan Levensloop onder de teamnaam SAMEN.
Levensloop is een solidariteitsbeweging van Stichting 
tegen Kanker die mensen met kanker of die kanker 
hebben gehad in de aandacht zet.  
De opbrengst gaat naar wetenschappelijk onderzoek 
en lokale projecten die bijdragen aan het welzijn van 
patiënten en hun naasten.

Levensloop is een 24-uurs evenement waar je samen 
kan wandelen, lopen etc. Bedoeling is om in estafette 
gedurende 24 uur aan een stuk iemand in naam van je 
ploeg te laten wandelen of lopen. We zoeken dus kan-
didaten om onze ploeg te versterken.

Het evenement gaat dit jaar door in het Beekpark in 
Nijlen en start op 29 juni om 15u. Naast de wandel-
estafette is er nog heel wat animatie te beleven tijdens 
het evenement. 

Nieuw Nijlen quizte al enkele keren voor het
goede doel. Het moet niet altijd

om politiek gaan, hé? 

PS: wist u dat Nieuw Nijlen bij de vorige editie van 
Levensloop in Nijlen één van de enige teams was dat 
erin slaagde om echt 24 u zonder onderbreking een 
wandelaar op de baan te hebben! Dat zouden we sa-
men met u graag nogmaals klaarspelen.
 

Van bij de aanvang van de besprekingen met de Lijn 
eisten wij in de raadscommissie Mobiliteit dat de extra 
bus door Bevel niet ten nadele mocht gaan van de 
rechtstreekse buslijn Lier - Herentals. Bevelaars kun-
nen nu wel de bus nemen (wat super is!), maar Nijle-
naars en Kesselaars doen nu veel langer over een ritje 
naar Herentals. In de daluren kan een rit al snel op-
lopen tot een uur (vroeger 20 minuten) en geraak je niet 
altijd in Herentals meer zonder over te stappen of 
zonder een fikse wandeling naar een ver afgelegen 
bushalte. Nieuw Nijlen wil dat het schepencollege sa-
men met de omliggende gemeenten gesprekken aan-
gaat met de Lijn om een mouw te passen aan het 
verminderde en verslechterde busaanbod voor Kessel 
en Nijlen. Helemaal te zot voor woorden is dat onze 
schepen voor mobiliteit dit plan goedkeurde en 
achteraf in de krant protesteert tegen de beslissing van 
De Lijn, en dus ook tegen zijn eigen beslissing.

Heb je zin om mee te wandelen met ons?  Stuur een 
mailtje naar info@nieuwnijlen.be of schrijf je recht-
streeks in voor het team "SAMEN”
via www.levensloop.be.

Want  zijn we sterker.SAMEN
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Chapeau en bedankt 
aan al onze vrijwilligers
Naar jaarlijkse traditie krijgen alle vrijwilligers van onze gemeente een 
ontbijt aangeboden als bedankje voor hun vrijwillige inzet voor onze 
gemeente. 
Tof initiatief, maar de leden van de gemeenteraad van de oppositie 
worden hier helaas nooit op uitgenodigd. 

Wij kregen dus op de dag van de vrijwilliger als gemeenteraadslid weer 
niet de gelegenheid om jullie te bedanken.  

Of het nu om onze vrijwillige brandweerlieden gaat, een trainer van 
een sportclub, een bestuurslid van een vereniging of de helpers tijdens 
een buurtfeest, … iedereen verdient zonder onderscheid een pluim. 

Bij deze willen wij daarom graag alle vrijwilligers in de bloemetjes 
zetten in ons boekje en zeggen: Bedankt vrijwilligers!!

V.U. Nieuw Nijlen vzw,  - Verboden op de openbare weg te gooienCentraleweg 3, 2560 Nijlen

ZONDAG 12 MEI
MOEDERDAG

ontbijt
aan huis

Wil je iemand verrassen
met een ontbijt?
Of jezelf een pleziertje gunnen?
Nieuw Nijlen helpt u hierbij graag.

ONTBIJT €18  .  ONTBIJT MET BUBBELS €30
Bestellen kan via mail naar annick@nieuwnijlen.be of
telefonisch naar Annick (0497 453 507), Leo (0497 592 078) 
of Manuela (0491 074 324).
Gelieve het tijdstip van levering te melden: 8u00 - 9u00 - 10u00.
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